
ZÁPIS Z 9. ZASEDÁNÍ AS FSpS MU V BRNĚ DNE 8. 12. 2003 
   
Přítomni:    podle seznamu Omluveni:   Barbora Zuchová 
Neomluveni:  Karel Podzimek  
Hosté: Děkan   Doc. PhDr. Michal Charvát, CSc. 
Proděkani  Doc. PaedDr. Renata Klárová, CSc.   Doc. MUDr. Jan Novotný, CSc. 
  Paeddr. Jiří Nykodým, Ph.D.  
Program: 1. Projednat a schválit složení Disciplinární komise FSpS MU v Brně 

2. Projednat a případně doporučit k projednání na Vědecké radě studijní obor Regenerace a výživa ve sportu – kombinovaná forma výuky 
3. Doporučení na přijetí nových členů Vědecké rady FSpS MU v Brně 4. Pracovní zařazení nově přijímaných pracovníků na FSpS MU v Brně 
5. Projednání dopisu studentů – výuka anglického jazyka na FSpS MU v Brně 6. Různé 

  
Ad1/  AS FSpS schválil všemi hlasy složení Disciplinární komise FSpS MU v Brně           Složení této komise bude jmenovitě vyvěšeno na úřední desce FSpS MU v Brně  
 Složení Disciplinární komise FSpS MU v Brně 
 Učitelé:  
předsedkyně komise: Doc. PaedDr. R. Klárová, CSc., proděkanka pro studium  členové:  Doc. MUDr. J. Hanzlová, CSc. 
   PaedDr. M. Čada Studenti: 
místopředseda: Mgr. J. Weinhöfer    1. roč. TVS členové:   Hana Franková  2. roč. AJ-Tv    
   Martin Humpola   2. roč. RVS  
Ad2/  AS byl seznámen s připravovaným materiálem k akreditaci studijního oboru  Regenerace a výživa ve sportu v kombinované formě a doporučil tento materiál 

k akreditaci na MŠMT   
Ad3/  AS schválil nově navrhované členy Vědecké rady FSpS MU v Brně,            a to PaedDr. Jiřího Nykodýma, Ph.D. z FSpS MU v Brně  

a Doc. Vilému Novotnou, CSc. z FTVS UK Praha  
Ad4/  AS projednal připomínky učitelů k pracovní náplni některých nových zaměstnanců           FSpS a doporučil požádat paní tajemnici FSpS ing. Teturovou o účast na příštím 
          zasedání AS a vysvětlit pracovní zařazení a náplň práce pracovníků tělocvičny Pod   



          hradem, ulice Údolní. Pozvánka na zasedání bude zaslána předsedou AS. 
 Ad5/  Dopis studentů, týkající se výuky angličtiny byl projednán, bohužel bez účasti zástupců 
           studentů. P. proděkanka Klárová vysvětlila genezi tohoto případu a její vyjádření bude            zasláno zástupci studentské komory AS Mgr. Cackovi. 
  
Různé:  

- Proděkan Novotný upozornil na možnosti grantů pro studenty, které jsou spojeny s vydáváním časopisu na fakultě. Jedná se i o elektronickou formu. 
 - AS byl upozorněn na včasné oznámení zasedání AS dopisem děkanovi a vyvěšení 

termínu na Úřední desce AS FSpS MU v Brně.  
  

Předseda AS FSpS MU v Brně Miloš Lukášek 
 


